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Motie: Naar een betere jeugdzorg

De raad van de gemeente Oss, in vergadering bijeen op 19 december 2019.

Gonstaterende dat:

1. ln 2015 jeugdzorg is overgeheveld naar de gemeenten met een korting van 15%.
2. Dat daarmee onvoldoende geld is om jeugdzorg goed uit te kunnen voeren.
3. De druk bijjeugdzorg erg hoog is bij de werkers in de zorg, ambtenaren en alle andere

betrokkenen bij jeugdzorg.
4. We als gemeenteraad geen grip hebben op jeugdzorg en de overschrijdingen van het

budget.
5. We als gemeenteraad niet weten aan welke knoppen we kunnen draaien om jeugdzorg

goed te laten verlopen.

Overwegende dat

1. We als gemeenteraad vinden dat we aan de rijksoverheid duidelijk moeten maken dat
het zo niet langer kan en er iets moet gebeuren;

2. We met elkaar moeten afspreken hoe we een stevige vuist kunnen maken om
veranderingen in de jeugdzorg te versnellen.

Draagt het college op:

1. Uit te zoeken wat de mogelijkheden en de consequenties zijn om op een andere manier
om te gaan met de bureaucratie in de zorg, waardoor er efficiënter gewerkt kan worden.

2. Zoveel mogelijk de gemeenteraad aan de voorkant te informeren en te betrekken bij alle
zaken met betrekking tot jeugdzorg.

3. Met betrokken regiogemeenten en VNG
bewindslieden duidelijk te maken dat er
de jeugdzorg.
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